
 Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Hředle konaného dne   4.9.2024  od 17.00 hodin 

v zasedací místnosti Obecního úřadu Hředle 

 

Přítomní zastupitelé: ing. J. Buňková, V. Frelich, Mgr. D.Malá, J. Koukal R.Štolc, P. 

Trousil, J. Vitner, T. Vitner.   

 Omluveni:  M. Bradáčová 

 

Program zasedání zastupitelstva obce Hředle: 

1. Zahájení zasedání a kontrola usnesení z minulého jednání, zvolení  

zapisovatele, ověřovatelů zápisu a návrhové komise usnesení z aktuálního zasedání 

2. Projednání a schválení vystoupení obce Hředle z Dobrovolného svazku obcí Poddžbánsko  

3. Projednání a schválení změny rozpočtu pro rok 2024 obce Hředle  

4. Informace k námitce Ing. Komedy v rámci opakovaného veřejného projednání upraveného 

návrhu změny č.1  

5. Informace ke školení o finanční a kontrolní činnosti a rozpočtové kázni obce  

6. Došlá pošta, různé  

7. Diskuze  

8. Přijetí usnesení a závěr zasedání  

 

K bodu č. 1.  Zahájení zasedání, odsouhlasení programu a kontrola usnesení z minulého 

jednání, zvolení zapisovatele, návrhové komise a ověřovatelů zápisu usnesení z aktuálního 

zasedání. 

Zasedání zastupitelstva obce zahájil starosta obce Václav Frelich. 

Přivítal přítomné zastupitele a přítomné občany.  

Poté oznámil, že díky  8  přítomným zastupitelům je zasedání usnášeníschopné.   

Dále starosta sdělil, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem  O obcích a 

pozvánka byla vyvěšena na úředních deskách OÚ Hředle. Starosta se dále dotázal zastupitelů, 

zda je usnesení ze zastupitelstva konaného 5.6.2024 v pořádku. 

-  Nikdo ze zastupitelů neměl žádnou námitku k zápisu ani k usnesení z minulého 

zasedání zastupitelstva 5.6. 2024. 

Následovalo schvalování navrženého programu konání OZ, kde starosta navrhl stáhnout 

z programu jednání bod č. 4., z důvodu odvolané schůzky s týmem pro zpracování změny 

územního plánu č. 1, a to ze strany pořizovatele pana Ing. Topinky. 

Namísto toho, v tomto bodě navrhl starosta projednat doplnění položky v ceníku hrobových 

míst o  kategorii „hrobky“ včetně ceny. 

Bod č. 4. tedy zní: Projednání a schválení doplnění položky v ceníku hrobových míst o 

kategorii „hrobky“ včetně sazby.  

Dále starosta provedl návrh zapisovatele:     Ing. Buňková, 

Ověřovatelů zápisu:   R. Štolc,  Mgr. D. Malá,  J. Vitner 

zastupitelů pověřených sestavením návrhu  usnesení: J. Koukal, P. Trousil   

Starosta provedl hlasování o návrzích s tímto výsledkem: 

Hlasování : pro 8 hlasů        proti žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

Ke kontrole usnesení z minulého zasedání OZ:  

Usnesením č. 158 OZ obce Hředle bylo uloženo starostovi obce:  

-zajistit znalecký posudek na stanovení ceny pozemků pod místními komunikacemi  

Byl kontaktován soudní znalec Ing. Z. Konopásek, který sdělil, že je velice obtížné stanovit 

takovouto cenu znaleckým posudkem. Ceny pod komunikacemi jsou vlastně bezcennou 

ostatní plochou, kterou nelze pronajímat ani mít jakékoliv požitky z jejího užití jako veřejná 

komunikace. Cenu jako nabídkovou si dle jeho názoru může stanovit obec sama, jako 



odvozenou od obvyklé kupní ceny půdy formou podílovou /polovina, třetina, čtvrtina atd., po 

zohlednění nákladů na geodetické služby a nákladů spojených s žádostmi na stavební odbor/ 

 

- kontaktovat Dobrovolný svazek obcí Poddžbánsko s návrhem na sloučení tohoto 

svazku obcí s nově vznikajícím Dobrovolným svazkem obcí Odpady KlaRa. 

Byl kontaktován předseda svazku Poddžbánsko, Pavel Ledvinka, který sdělil, že na základě 

rozhodnutí zbylých členů Dobrovolného svazku obcí Poddžbánsko, je možné pouze vystoupit, 

nikoliv tento svazek obcí slučovat s jiným svazkem obcí.  

 

- zajistit odbornou službu na doporučení opatření pro zachycování povrchové vody nad 

komunikací na Homolce tak, aby nedocházelo k její zatopení a zanesení blátem, či 

kameny.  

Byla oslovena firma Ravos, která se zabývá problematikou vod v krajině. Její zástupce 

problematické místo prohlédl a sdělil, že vodu z polí a z nich splavenou zeminu nelze zastavit. 

Je možné ji odvést do strže, která je vedle komunikace pomocí velkých betonových skruží, 

které se budou ale stále zacpávat a bude nutno počítat v rozpočtu s financemi na soustavné 

pročišťování, nebo na účelové komunikaci zbudovat alespoň 5 odtokových korýtek z železa a 

betonu, vyspádovaných do strže. V případě poškození těchto odvodňujících korýtek nebo 

ucpání splavenou zeminou nárokovat pak jako náhradu škody formou náhrady nákladů na 

firmách hospodařících na dané zemědělské půdě nebo zajištění polí proti splavení ornice 

pomocí zatravněných pásů okolo cest.. 

 

 

K bodu č. 2. Projednání a schválení vystoupení obce Hředle z Dobrovoloného svazku 

obcí Poddžbánsko. 

Starosta seznámil OZ s postupem a důsledky vystoupení z Dobrovolného svazku obcí 

Poddžbánsko a následně vyzval členy OZ k hlasování, kdo souhlasí s vystoupením obce 

Hředle z Dobrovolného svazku obcí Poddžbánsko k 31.12.2024, s následujícím výsledkem: 

Hlasování : Pro 8   hlasů        proti žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

K bodu 3. Projednání a schválení změny rozpočtu pro obec Hředle pro rok 2024 
Starosta seznámil zastupitele se změnou rozpočtu z důvodu získání dotace na chodník do 

Kotlin ve výši 3.762.636,- Kč. Tím došlo dodatečně ke zvýšení příjmů rozpočtu, protože při 

jeho tvorbě nebylo známo, zda dotaci obec obdrží a veškeré náklady na výstavbu chodníku 

uhradila obec z vlastních prostředků. V rozpočtu na r.2024, bylo proto plánováno použití více 

prostředků z výsledků minulých let obce. Na změnu bylo zpracováno rozpočtové opatření č. 

4/2024, kde hlavním důvodem rozpočtové změny je přijatá dotace. Současně starosta 

doporučil navýšení rozpočtových nákladů o náklady spojené s vydáváním časopisu Hředelské 

rozhledy, spolkem Pod Džbánem o 7.012,- Kč na základě dodatku k veřejnoprávní smlouvě 

s tímto spolkem. Celkový příspěvek na činnost spolku bude činit 24.000,- Kč dle původně 

podané žádosti spolkem 12/2023/zveřejněno na stránkách obce 12/2023/. 

Starosta vyzval zastupitele OZ Hředle k hlasování, kdo souhlasí s navrženou změnou rozpočtu 

pro r. 2024 prostřednictvím rozpočtového opatření č. 4/2024, s tímto výsledkem: 

Hlasování : Pro   8  hlasů          proti žádný hlas           nikdo se nezdržel  hlasování 

 

K bodu 4. : Projednání a schválení doplnění sazby v ceníku hrobových míst o kategorii 

„hrobky“.  

Starosta seznámil OZ se zakoupením zvláštního evidenčního programu pro evidenci hrobů a 

hrobových míst v obci Hředle, který je v současné době naplňován daty. Pro správnou funkci 

tohoto programu musí být obsazena též položka „hrobky“. Sazbu poplatku pro tuto položku 



navrhuje ve výši 2000,- Kč na 10 let.  Starosta vyzval OZ Hředle, kdo souhlasí s navrženým                                                                                           

doplněním sazebníku poplatků za položku „hrobky“ 2000,- Kč na 10 let, s tímto výsledkem: 

Hlasování : Pro  8   hlasů            proti žádný hlas           nikdo se nezdržel  hlasování 

 

 

K bodu 5. Informace ke školení o finanční a kontrolní čin. a rozpočtovou kázeň obce.  

Starosta seznámil OZ, především předsedy a členy komise finanční a kontrolní, 

s objednávkou - školení formou webináře se záznamem, k provádění kontrolní činnosti a 

rozpočtové kázně. Délka školení je 2 hod. a starosta doporučuje ke shlédnutí všem členům 

OZ, zde na obecním úřadě v dohodnutém termínu: 23.10.2024 od 17.00 hod. 

Starosta následně vyzval OZ k hlasování, kdo souhlasí s účastí všech zastupitelů na tomto 

školení v daném termínu: 

 

Hlasování : Pro  8  hlasů        proti žádný hlas     nikdo  se nezdržel hlasování 

 

 

K bodu 6. Došlá pošta, různé 
A. Starosta informoval OZ o postupu prací na rekonstrukci mostu přes Červený potok. 

Skutečné uzavření proběhlo až v úterý 27.8.24 a v současné době jsou odkryty  opěrné 

stěny mostu a vrchní část mostu je odstraněna. Všechny, včetně pracovníků 

pracujících na odkrytí mostových vzpěr, udivilo, jak slabé jsou opěrné stěny mostu, 

vystavěné pouze z opukové drtě prokládané cihlovými úlomky a to co vypadalo jako 

kvádry, byla pouze ozdobná omítka. 

B. Starosta informoval OZ o znovu opravení lesní cesty na Amálii, kde se přestalo těžit 

dřevo. 

 

Hlasování  se neprovádí, OZ vzalo informaci na vědomí. 

 

K bodu 7. Diskuze 

- A. Váňová – parkování občanů ze strany za potokem po dobu rekonstrukce mostu. 

Starosta sdělil, že je možné parkovat na kterémkoliv obecním pozemku před potokem 

tak, aby automobily nepřekážely v běžném užívání těchto pozemků. 

-  

K bodu 8. Usnesení a závěr 
Starosta vyzval p. Pavla Trousila, aby přečetl návrh na usnesení a vyzval zastupitele 

k hlasování, kdo souhlasí s usnesením: 

 

Hlasování : Pro   8  hlasů        proti žádný hlas       nikdo  se nezdržel hlasování 

 Na závěr starosta poděkoval zastupitelům i zúčastněným občanům za aktivní účast a        

v 18.05 hod. zasedání ukončil. 

Dne 4. 9. 2024 

 

Zapsala:  …………………………               Starosta ………………………….. 

 

Ověřovatelé:  

Mgr. Dana Malá                  Radek  Štolc                           Jiří Vitner    

 

 

  …………………           ……………………..              ………………....        


